

3 香港 x 福田香格里拉酒店自助餐獨家優惠條款及細則:

餐廳 Outlet	時段 Timeslot	門市價 Original Price (RMB)	3 香港客戶優惠價 Discounted Price for 3HK Customers (RMB)
Café Zen 鮮咖啡	Weekday Lunch 平日午餐 (周一至周五 12:00-14:30)	368	268
	Weekday Dinner 平日晚餐 (周一至周四 18:00-21:30)	546	368
	Weekend Lunch 周末午餐 (周六至周日 12:00-14:30)	496	328
	Weekend Dinner 周末晚餐 (周五至周日 18:00-21:30)	688	468

- 1. 此優惠有效期至 2025 年 12 月 31 日,不可與其他優惠同時使用。
- 2. 需至少提前一天預訂·預訂電話 +86 (755)-21513838; 亦可到 My3 App 裏的「我的錢包」下載「福田香格里拉自助餐廳」微信二維碼訂枱。
- 3. 客戶用餐時需出示其客戶資料頁面方可享此優惠,餐廳需要將客戶的客戶資料頁面截圖列印作為單據的附件。
- 4. 此優惠不適用於酒店特殊活動推廣(如七夕節·平安夜·聖誕節·跨年夜·即 2025 年 8 月 29 日·12 月 24 日·12 月 25 日及 12 月 31 日)詳情請於預訂時向餐廳查詢。
- 5. 酒店有隨時終止該優惠活動的權利。
- 6. 如有任何爭議,3香港將保留最終決定權。
- 7. 若英文版本與中文版本之間有任何差異,則以中文版本為準。



3HK x Futian Shangri-La Hotel Buffet Exclusive Offer Terms and Conditions:

- 1. The offer is valid until 31 December 2025. It cannot be combined with other promotions.
- 2. Reservations must be made at least one day in advance. The reservation phone number is +86 (755) 21513838. Customers may also download the "Futian Shangri-La Buffet Restaurant" WeChat QR code in the "My Wallet" section of the My3 App to make reservations.
- 3. Customers must present their 3HK customer information page in order to enjoy this offer. The restaurant is required to make a screenshot of the customer's 3HK customer information page as an attachment to the bill.
- 4. This offer is not applicable to special promotional events at the hotel, namely, Chinese Valentine's Day, Christmas Eve, Christmas and New Year Eve (i.e. 29 August, 24 December, 25 December and 31 December). Please check with the restaurant for details when making a reservation.
- 5. The hotel reserves the right to terminate this promotional activity at any time.
- 6. In the event of any dispute, 3HK reserves the sole right to make the final decision.
- 7. If there is any discrepancy between the English and Chinese versions of the terms and conditions, the Chinese version shall prevail.

